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Villaföreningen Vi i Sjöängens 
verksamhetsberättelse för 2022 

 
2022 var Covid 19 pandemin över och vi kunde genomföra våra mest omtyckta 
aktiviteter såsom Vintermys, midsommarfirande och Sjöängsdagen.  
 
Vintermys 
Äntligen kunde vi, tillsammans med Friluftsfrämjandet Huddinge, genomföra Vintermys 
igen, efter två års uppehåll på grund av Covid 19.  
Intresset var som vanligt stort och ett par hundra barn och vuxna tog tillfället i akt att lära sig 
hur man tar sig upp ur en isvak, gå på tipspromenad och delta i en frågetävling. Och så kom 
Skogsmulle och Skrinna på besök.  
Hockeytjejerna i Trångsund sålde kaffe och Villaföreningen sålde korv som grillades på 
stranden.  
 
Lekplatsen och pulkabacken i Gullrisdalen 
Varje 1 maj samlas styrelsen och aktiva medlemmar på Villaföreningens lekplats och 
pulkabacke för att städa, laga och underhålla utrustningen i parken. Så även 2022 då vi 
rensade ogräs, klippte häcken och fixade två bord som behövde fräschas upp. 
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Midsommar 
Midsommar firades traditionsenligt, tillsammans med Drevvikens Segelsällskap, på 
Sjöängen med att klä midsommarstången. När den väl var rest samlades familjer på ängen 
med sina pick-nickar tills musik och dans, ledd av Brage Gille, inleddes.  
 
Sjöängsdagen 
I september kunde vi återigen genomföra Sjöängsdagen med Sjöängsloppet, fiskdamm och 
kappsegling, organiserad av Drevvikens segelsällskap. Nytt för 2022 var Totoo Trollkarl, 
tidigare svensk mästare i barntrolleri, som trollband såväl barn som vuxna. Nytt för 2022 var 
också vårt samarbete med Skogås-Trångsunds fotbollsförening som grillade hamburgare 
och korv.  
 
Bekämpning av björnloka   
På ängen vid pulkabacken växer det björnloka, en invasiv växt som kan ge brännblåsor på 
huden. Som ägare till marken vid pulkabacken är det Villaföreningens ansvar att ta bort 
björnlokan. Varje vår har vi rensat bort björnlokeskotten. Sedan håller vi koll hela säsongen 
så att fler björnlokor inte återkommer och sprider sig.  
 
Kontakter med medlemmar 
Kontakten med medlemmar sker via olika kanaler. Inför större evenemang som Vintermys, 
midsommar och Sjöängsdagen delar vi ut inbjudningar till alla hushåll i Sjöängen. Vi är också 
aktiva i vår Facebookgrupp, Villaföreningen Vi i Sjöängen, som har 1 400 medlemmar. I 
Facebookgruppen delar styrelsen och medlemmar med sig av lokala händelser och frågor som 
rör Villaföreningen och Sjöängen. Det primära syftet med gruppen är att hålla oss 
uppdaterade om vad som händer i vårt område. 
På vår hemsida, https://sjoangensvillaforening.se/wordpress/, finns information om 
Villaföreningen och vårt område  
 
Kontakter med kommunen 
Styrelsen har regelbunden kontakt med kommunen om frågor som kan förbättra trivseln och 
säkerheten i vårt område. Bommen mellan parkeringen och vägen ned mot stranden hade 
tagits bort av någon okänd besökare. Det innebar att det gick att köra ut på ängen och ned till 
stranden med bil. Efter kontakt med kommunen sattes det upp en ny bom som förhindrar 
bilkörning på ängen. 
 
Styrelsen 2022 
Ewa Hedlund ordförande 
Tobias Livheim kassör 
Patrick Bengtsson ledamot 
Carin Rosenqvist ledamot 
Rebecka Shirazi ledamot 
 
Styrelsen har hållit 7 möten under 2022 
 
Medlemsutveckling 
Antal betalande medlemmar: 2021: 152  

    2022:   85  


